
Pytanie: 

Witam Panie Wójcie! 

 

Mam do Pana pytanie. Zauważyłem, że na przystankach Słone Stacja Trafo oraz Słone Boisko 

nie wiszą rozkłady ZKP. Można by było to naprawić gdyż ludzie, nie wiedzą jak one jeżdżą? 

Jestem naprawdę zadowolony z działań podejmowanych w Naszej gminie. Widzę, że głos 

oddany na Pana nie był zmarnowany. Pozdrawiam 

 

 

 

Odpowiedź:  

Dziękuję, że zwrócił Pan uwagę na brak rozkładu jazdy Zielonogórskiej Komunikacji Powiatowej 
na przystankach. Zostanie on przez przewoźnika niezwłocznie umieszczony w miejscach 
wskazanych przez Pana. Poprosiłem także spółkę ZKP o dokonanie przeglądu przystanków                  
i uzupełnienie brakujących rozkładów jazdy. 
 
 

 
                                                                                   

                                                                                                       Pozdrawiam 

                                                                       Krzysztof Stefański 
                                                                        Wójt Gminy Świdnica                                                             

 

 


